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Holmenbekken i elveprakt skaper problemer iår. (foto Stein Wines) 

Overflow på Holmendammen etter styrtregnet 26-27.august. 
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OSLO SPORTSFISKERE  (www.oslosportsfiskere.no) 

Postboks 989 Sentrum, 0104 Oslo, Bankkonto. 5001.06.26096, VIPPS id. 18253, 

e-post:  post@oslosportsfiskere.no ,    Orgnr.: 885004822  

STYRET        fra mars 2023 

Funksjon          Navn                             Adresse                                                         Mobil  / tlf. 

Formann: Geir Granli              Seljeveien 5, 0575 Oslo                                   90953450   

                                                                geir.granli54@gmail.com                                                          

Nestformann: Morten Løken  Løkkaskogen 8C, 0773 Oslo                           92642332  

                                                                jml@fbda.no  

Sekretær: Nils Øyvind Mæhle        Måltrostveien 34, 0786 Oslo                     40495808 

                                                                 Maehlenils@gmail.com 

Kasserer:           Tore Austang                 Østensjøveien 81 A,0667 Oslo                        96045615 

                                                                 to-austa@online.no    

Styremedlem Simen Corneliussen       Kristine Bonnevies vei 22, 0592 Oslo             93267103 

                                                                djnemis@gmail.gmail.com 

Styremedlem Erik N. Andersen Hasleveien 41b, 0575 Oslo                  95223194 

                                                                 eriknandersen@hotmail.com                             

Suppleant:        Harald Oterholt               Mago - Nordmarka, 0891 Oslo                       97117188 

                                                                 harald@techdev.no  

Suppleant:         Kjell Grønningen Ekebergveien 19 Q, 0196 Oslo                        91532633         

                                                                 kjellgr@gmail.com 

Suppleant: Heming Haug                Olaf Bulls vei 76, 0765 Oslo                            95873944 

                                                                 heminghaug@gmail.com    

 

UTVALG 

Møteutvalg:   Erik Andersen,  Geir Granli, Viggo Kristiansen  

Turutvalg:   Faste turer (Geir Granli, Simen Corneliussen)  

OFA-oppmann:  Erik Andersen 

FastFisk red.:   Stein Wines  email: stein-wi@online.no  

Web.red.:   Geir Granli, Simen Corneliussen - Harald Hovde red. isfiskesider 

Vaktmestere dammen:  Geir Tidemandsen, (Stein Wines) 

Ungdomsutvalg:   Simen Corneliussen,  

  

REVISORER           REGNSKAPSFØRER VALGKOMITE    

Tore Raaer,    Stein Wines   Styret (supplert av Geir Gundersen) 

CASTING-STYRET              Nils Øyvind Mæhle (leder), Åge Larsen, Viggo Kristiansen, 

 

RÅDET   2023 – 2025    Knut Vadholm  /  Geir Tidemandsen 

    2022 – 2024    Johan Grønning  /  Tore Raaer 

    2021 – 2023    Harald Hovde  /  Stein Wines 

  
 

http://www.oslosportsfiskere.no/
mailto:post@oslosportsfiskere.no
mailto:geir.granli54@gmail.com
mailto:jml@fbda.no
mailto:to-austa@online.no
mailto:djnemis@gmail.gmail.com
mailto:eriknandersen@hotmail.com
mailto:harald@techdev.no
mailto:kjellgr@gmail.com
mailto:heminghaug@gmail.com
mailto:stein-wi@online.no
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Formannen har ordet 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Det er med undring jeg sitter og ser 

tilbake på dette fiskeåret, det er ikke 

over ennå, men …. 

Jo, det har vært et år fullt av kontraster. 

April og mai var vel nesten normalt.  

Bortsett fra at deltakere på fluekaste-

kursene ikke meldte seg på i år. Vi kan 

lure på hva det skyldes, men det har 

sikkert med at alt har blitt dyrere, så det 

er spennende å se om det blir det 

samme i 2024. 

Juni ble varm så det holdt og med det 

kom en noe sen vårflom. Dette holdt 

seg til første halvparten av juli og da 

var forholdene i Trysilelva (i hvert fall 

bra) – så var det plutselig regn og flom 

igjen og der er den faktisk ennå i 

skrivende stund i begynnelsen av 

oktober. 

Vi er et par stykker i foreningen som 

deltok i Norgescupen i fluefiske ved 

Kvennan i Tolga / Telneset. Normal 

vannstand er 30 kubikkmeter pr sekund 

og vi fisket i 144 kubikkm. pr. sec, så 

det var utfordrende. 

Harrturen er akkurat overstått med bra 

resultat – etter forholdene, men 

vannstanden gjorde det hele til en 

utfordrende øvelse. Men i godt lag så 

ble det nok en gang en vellykket tur til 

Trya Camping på Trønnes ved 

Koppang. 

Uværet Hans gikk greit for vår del på 

Holmendammen, høyt vann, ja – men 

ikke noen skader. Men så kom lille 

Hans med et døgns styrtregn – og vi 

aner ikke hva som skjedde, men det 

resulterte i at Holmendammen steg opp 

på kledningen av hytta og med 3-4 cm 

vann over hele gulvet.  

Jeg mottok en rimelig heftig telefon-

samtale fra vår utmerkede ‘vaktmester’ 

på Dammen – Geir Tidemandsen: «det 

er vann over hele gulvet i hytta». 

Jeg brukte ikke mange minutter før jeg 

var på Dammen for redde det som 

kunne reddes sammen med Geir.  

Etter forholdene så det ut til å ha gått 

rimelig bra – vi hadde en byggtørker 

gående i et par uker. Saken er nå hos 

forsikringsselskapet som fant noe 

fuktighet i veggene i redskapsrommet. 

Så vi får se hva som skjer når det 

kommer mer derifra. Takk til de som 

deltok med å kaste og rydde. 

Medlemsmøtene kommer som vanlig 

og vi har forsøkt å sette sammen et 

interessant program. Vi fortsetter å 

bruke Idrettens Hus ved Ullevål Stadion 

for møtene. 
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Velkommen til nye og eksisterende 

medlemmer.   

Jeg håper inderlig at vi kan få et 

‘normalt’ år i 2024. 

Geir Granli  

Leder Oslo Sportsfiskere 

 

      -------------- 

Møter og Aktiviteter – vinter/vår 2023-24 

I oversikten nedenfor er det tatt med medlemsmøter som klubben foreløpig har tenkt 

gjennomført fremover. Det kan bli endringer. 

Andre aktiviteter som kommer blir bekjentgjort på www.oslosportsfiskere.no  og pr 

tilsendt SMS på telefon. 

Følg også med på hjemmesidene og Facebook for å ajourføre seg og se hva som skjer. 

Alle aktuelle aktiviteter blir som nevnt annonsert pr. mobil/sms  

 

Her er listen over planlagte møtedatoer fremover: 

 

24.10.2023 Morten Harangen. Foredrag om boken han har skrevet,  

  « Lakselorden i Numedalen» 

16.11.2023 Svein Rødbergshagen – Ørretfiske på Hardangervidda 

05.12.2023 Julemøte  

     Møter etc. våren 2024 

25.01.2024  (ikke fastsatt) 

22.02.2024  Møte  m/Tommy Aarkvisla om laksefiske, utstyr og taktikk.  

19.03.2024  Årsmøte 

25.4 - 28.4 Daftø, den årlige Sjøørretturen  

 

Alle møtene vil bli holdt i Idrettens Hus, Ullevål Stadion kl. 1900 i  

Castingforbundets lokaler, Sognsveien 73, 0854 Oslo 

 

 

http://www.oslosportsfiskere.no/
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                                                                          - 

Årsmøte Oslo Sportsfiskere, 

Idrettens Hus, Ullevål 

Stadion 16. mars 2023 

 

21 medlemmer til stede da formannen 

ønsket velkommen.  

 

a) Konstituering 

- Innkalling godkjent 

- Dagsorden godkjent 

- Valg av dirigent, Geir Granli 

- Geir Tidemandsen, Simen   

Corneliussen valgt til å underskrive 

protokollen 

b) Årsberetning for 2022 

Årsberetningen, i sin helhet tatt inn i 

Fast Fisk 1/23, vitner om nok et år med 

høy aktivitet. Fire styremøter ble 

avholdt, 18 saker behandlet. Tre full-

tegnede kurs i fluekasting (65 deltakere) 

ble gjennomført. Tore Austang og Åge 

Larsen ble autorisert som instruktører i 

enhånds fluekasting. 

Dugnaden ble avviklet over flere dager 

i april.  

Årets medlemsmøter ble avholdt på 

Tåsen seniorsenter og Idrettens Hus på 

Ullevål. To auksjoner med utstyr fra Per 

Sletten og Jan O. Johnsen ble avholdt 

på Ullevål med godt oppmøte og 

omsetning.  

Det oppsto mye algevekst i dammen 

tidlig i sesongen. Dette hadde 

sammenheng med mudringen året før, 

men etter sommerferien var mye av 

algeveksten borte.  Et stort antall karuss  

har for øvrig overlevd nedtappingen.   

Viktige begivenheter ellers har vært Per 

Karlsens 100-års jubileum med 

nærmere 40 deltakere til stede på 

dammen. NM i fluekasting i samarbeid 

med Norges Castingforbund ble 

gjennomført siste helga i mai. Under 

VM i fluekasting tok Oslo Spf. godt for 

seg av medaljene. Harald Økern Jensen 

tok gull ørret lengde, det ble gull til 

Eirik Hernes Larsen i 18 fot spey, mens 

Glenn Jacobsen tok sølv i spey 15,1 fot. 

Nils Øyvind Mæhle tok sølv i klassen 

veteran sjøørret lengde og gull i laks 

veteran lengde.  

Foreningens isfiskere gjorde seg også 

bemerket i jubileumsåret. Knut 

Vadholm og Kjell Kolstad kvalifiserte 

seg til Nordisk mesterskap i isfiske. Det 

ble bronse til Kjell. I NM det sølv til 

Knut Vadholm i klassen veteran, Harald 

Hovde tok sjetteplassen. To av 

foreningens juniorer, Trym Schjager og 

Alfred Schaanning, tok sølv i klassen 

for lag.   

Den årlige sjøørretturen til Daftø 

foregikk i månedsskiftet april/mai. 

Turen til Øverøyen i Orkla ga mer fisk 

enn året før. I september sto harrturen 

til Glomma ved Koppang for tur. Gode 

fangster.  

Foreningens 90-års jubileum ble feiret 

på Ullevålseter Sportsstue. 45 

medllemmer deltok.  

På høstparten viste det seg at 

vannpumpa i bua slo ut sikringene på 

grunn av overledning. Etter iherdig 

innsats ble dette ordnet.  
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c) Regnskap 

Driften i 2022 ga et overskudd på 4690 

kroner. Ekstraordinære utgifter i 

regnskapet er bl.a 90-års jubileet og 

strømregning på 22 000 kroner. 

Foreningens økonomi er likevel sterk. 

Balansen viser Oslo Spf. har 660 559 

kroner på bok, derav 556 854 på 

sparekonto.  

d) Innkomne saker 

- Forslag til nye vedtekter.   

Det ble diskusjon om forbundet sentralt 

i for stor grad overstyrer 

lokalforeningene. Får foreningene for 

lite igjen for kontingenten som 

medlemmene betaler? Alt i alt er det 

liten forskjell på det nye forslaget og de 

vedtekter som gjelder for Oslo Spf. i 

dag. Årsmøtet sluttet seg til dette.  

Spørsmålet om antall medlemmer i 

styret (ulikt) vil bli tatt opp på neste 

årsmøte. 

- Søknader   

Følgende søknader om bidrag fra Jan 

Johnsens Minnefond ble innvilget: 

Vassjø Fiskeforening:   38 750 kr til 

innkjøp av lense 

Romerike Fiskeadm. :  60 610 kr til 

overvåking av Nordre Ryggevann 

Lunner JFF :   46 875 kr til 

biotopforbedring av Skotterudbekken 

Lunner JFF:   28 750 kr til flytting av 

villørret 

OFA :   27 000 kr.  til div. tiltak 

e) Kontingentandel 

Middels alternativ ble valgt.  

f) Budsjett 

Budsjettet for 2023, presentert i Fast 

Fisk 1/23, ble vedtatt.  

g) Valg 

Formann:       Geir Granli (ikke på valg) 

Nestformann: Jens Morten Løken   

(gjenvalgt) 

Kasserer: Tore Austang (gjenvalgt) 

Styremedlemmer:  
 

Simen Corneliussen (ikke på valg) 

Erik Andersen (ikke på valg) 

Nils Øyvind Mæhle (ny) 

Suppleanter: 

Kjell Grønningen (gjenvalgt) 

Harald Oterholt (gjenvalgt) 

Heming Haug (gjenvalgt) 

Castingutvalget:  

Åge Larsen, Nils Øyvind Mæhle, Viggo 

Kristiansen 

Rådet:    Knut Vadholm (gjenvalgt) 

               Geir Tidemandsen (gjenvalgt) 

Revisor: Tore Raaer (gjenvalgt) 

Regnskapsfører; Stein Wines gjenvalgt) 

Valgkomite: Geir Tidemandsen, Geir    

Gundersen, Thor Stjernø (?) 

Formannen opplyste ved møtets slutt at 

avtalen om leie av bryggene på 

Holmendammen nå er undertegnet. 

Bruken vil være vederlagsfri, men Oslo 

kommune vil ikke bidra med midler til 

opprustning. Drift og vedlikehold blir 

Oslo Spf, ansvar. Allmennheten skal ha 

adgang til bryggene når klubben ikke 

har aktiviteter gående.  

Geir Tidemandsen (sign) 

Simen Corneliussen (sign) 
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… 

Sekundær-Flommen 27.8 (Lille-Hans) 

Bladets forsidebilde må få noen ord til. 

Formannen har jo kommentert 

«hendelser ved vann» allerede i sin 

Leder på side-3.  

Vi ble virkelig tatt på sengen denne 

gangen, styrtregnet natt til søndag 27.8 

og nesten hele søndagen. Bare 14 dager 

etter «Hans» kom altså etterskjelvet og 

det var nok til å gjøre hærverk verre 

siden grunnen var mettet av vann og 

Holmendammen selv bare delvis hadde 

fått tilbake normal vannstand. 

Skådalselven / Holmebekken har et 

langt nedfalls-felt fra Nordmarka og 

myrene nedenfor Tryvann. Det blir mye 

vann når det regner som det gjorde.  

 

 

 

 

 

        Her var det 3 cm vann over gulvet 

Takket være den raske reaksjonen fra 

Geir G, Geir T, Tore A, og Erik A, ble   

skaden begrenset. De spadde ut / vasket 

ut  / svampet ut alt vannet inne (se 

bilde).  

Så var det å fikse en byggtørker som 

Geir omtaler i sin Leder. Den ble dratt i 

gang allerede tirsdag 29.8. Et fantastisk 

effektivt dyr. Første uken måtte den 

tømmes 2 ganger daglig.  

Takstmannen Kristoffer L. Larsen fra If 

kom på befaring 13.september og fant 

at inngangspartiet med vaskerom samt 

hovedrom var reddet. Ingen skade der 

og ikke mer fukt. Imidlertid ble det målt 

fukt og synlige skader på bakrommet. 

Fornyelse av panelet må gjøres, men det 

går altså på forsikringen.  

 

 

 

 

 

 

       Vannstand ute helt opp på trepanelet 

22.9 gikk elven igjen høy etter regn og 

fyllte opp Dammen (se bilde). Men 

denne gang holdt vannspeilet seg bare 

på trussel-nivå. Dette har vært ekstremt. 

Ikke opplevd på Dammen før, bare 

nesten. Noen snakker fortsatt om «ikke 

menneskeskapt» ekstremvær, bare 

naturlige svingninger. Jeg må si jeg 

tviler.  

Red. 
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-- 

Gjennomførte aktiviteter (de viktigste) siden forrige FastFisk 

Medlemsmøter  

Om buzzerfiske 8.3  

Foredrag v/Erland V. Nilsen, i NCFs 

lokaler ved Ullevål stadion. Vi regner 

med at dette ble et populært møte. 

Erlend har holdt en rekke foredrag om 

dette vårlige fjærmyggfisket. Han sier 

selv, sakset fra nettet: 

 «Buzzerfiske er et fellesbegrep for det 

generelle fjærmyggfisket i stille vann. 

Personlig har jeg et veldig nært forhold 

til denne formen for fiske. Det er under 

dette fisket de aller første store høyde-

punktene kommer hver eneste sesong – 

tidlig vår, i stille vann, da de store 

fjærmyggene for alvor begynner å røre 

på seg.» 

Les mer på : https://veig.no/buzzerfiske/  

 

OS årsmøte 16.3  

På Ullevål. 21 tilstede. Eget referat 

foran i bladet. Viktigste punkt var 

aksept for endrede vedtekter i hht. 

forbundets mal. I praksis var det mest 

redaksjonelle endringer som vi i stor 

grad allerede hadde inne. 

 For øvrig måtte vi justere noe når det 

gjaldt «Rådet» og årsmøtet og tekst 

knyttet til formål. Likevel er våre egne 

mål stadig med sammen med 

forbundets generelle mål. Vårt forslag 

til mål som ble vedtatt på årsmøtet, var 

forhåndsgodkjent av forbundet, med 

unntak av antall styremedlemmer, en 

bagatell i den store sammenhengen.  

 

Dugnad 18.4    

Om lag 25 var innom Dammen i det 

gode været. I forkant hadde formannen 

med hjelpere fikset bekkeløpet like ved 

hytta. Avløpsrøret var tett og bekken 

hadde tatt sine egne veier. Ellers mye 

bra opprydding og raking. Kjell kjørte 

bort, som vanlig, en anselig samling av 

sekker med hageavfall.  

 

 

 

 

 

Daftø  27.4 -1.5  

Den årlige sjøørretturen til søta bror 5-6 

km sør for Strømstad. 10-11 deltagere. 

Bra tur. Nedenfor Adrian Myhre med 

en ung pen Sjøørret. Ikke av de største, 

men Adrian har mange gode minner fra 

Daftø tidligere også, da med stor fisk.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Hvi

le 

pa

use 

 

https://veig.no/buzzerfiske/
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Damåpning  2.5 

Også velsignet med godt vær.  Det var 

vel rundt 30 som var tilstede, og lyttet 

til the complete angler, Vidar Paulsen. 

Han presenterte i kjent stil en rekke nye 

Orvis-stenger og utstyr  fra 

Nordicoutdoor. 

 

 

 

 

 

 

 

       Vidar Paulsen i forgrunnen 

Kastekursene våren 2023 

Ingen suksess i år, dessverre. Forståelig 

nok gikk Aprilkurset fløyten grunnet 

isforholdene, men at de 2 kursene i mai 

skulle ha så katastrofalt svak deltagelse 

var overraskende. Her må styret gjøre 

en innsats for å forklare sannsynlige 

årsaker. Geir Granli har kommentert 

saken i sin Leder. Min egen mening er 

at aktiv annonsering og tilstedeværelse 

der våre potensielle interesserte ferdes 

kan være en begynnelse. 

Red. 

NM i fluekasting på Holmendammen 

27-28.5 

Som i fjor et positivt samarbeid mellom 

Castingforbundet og OS. Se artikkel 

senere i bladet,   

 Laksetur  12-19 august - Øvre Orkla 

Denne turen gikk som vanlig på tross av 

at «Hans» sendte Orkla opp i 500 

kubikk. Trøndelag var jo isolert fra Sør 

Norge frem til 2 dager før, men vi kom 

oss frem. Forholdene i Orkla var 

brukbare uten alt for stor vannoppgang. 

Det ble tross alt tatt 7 laks, noe mindre 

enn forventet.  

Harrturen til Koppang 28.9 – 1.10 

Det meldes om vellykket tur til Trya 

camping ved Koppang. 12 stk var med 

og trosset fortsatt unormale 

vannmengder. Redaktøren mener dette 

må ha vært klubbens 20 års jubileum 

for Harrturen til Glomma. En av de 

første turene var i 2003 19-21.9 til 

Kvile camping i Åsta nær Rena.   

      ----------- 

 

  

 

 

 

Et bilde 

til fra 

Damåpningen. 
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NM fluekasting Holmendammen 27-28.5.2023 

Nedenfor et utdrag av Marius Johannessen ( 

Gen.sekretær i NCF ) sin takk til deltagere og 

arrangører av et vellykket mesterskap. Det var 
37 påmeldte kastere fra 11 ulike klubber til 

årets NM. Etter Marius sin hilsen har jeg 

sakset inn litt til fra NCFs hjemmesider.  Red. 

 

Hei alle deltakere på årets NM i 

fluekasting! 

Gratulerer til alle vinnere og deltakere - 

og takk til dere alle for å lage god 

stemning på stevnet! 

Her ligger en oppsummering i form av 

noen bilder fra helgen (takk til Terje 

Christiansen), samt alle 

resultatene: https://castingforbundet.no/

bilder-fra-norgesmesterskapet-i-

fluekasting/  

Godt vær, men mye og tidvis 

uforutsigbar vind på Holmendammen. 

Vinden er vanskelig å styre, men som  

 

arrangører er det alltid rom for å gjøre 

ting bedre. Vi legger her ved 

evalueringsskjemaer - hvor dere kan gi 

oss noen ord om opplevelsen dere 

hadde før, underveis og etter, og gi oss 

gjerne tips til hvordan vi kan gjøre 

stevnene våre bedre. 

Vi takker Oslo Sportsfiskere, som sto 

for fasilitering, god lapskaus og vafler, 

vi takker vårt dommer-team; Erling, 

Bjørn, Lars og Ronny. Vi takker Terje 

for resultatservice, og ikke minst alle 

kastere – for gode kast, og publikum for 

god stemning. Tusen takk alle sammen! 

Vi ønsker dere alle en god sommer, og 

skitt fiske i sommer! 

mvh 

Marius H. Johannessen, 

Generalsekretær 

Norges Castingforbund, Tlf: 91388617 

Vi sakser fra Facebook-sidene til NCF: 

«På årets Norgesmesterskap i fluekasting konkurrerte 37 utøvere om medaljene. Kjetil 

Bertelsen (på bildet sammen med Idrettspresident Berit Kjøll) vant Kongepokalen. 

Tone C. Bråthen og Harald Ø. Jensen tok hhv. fem og fire NM-gull hver.» 

 

https://castingforbundet.no/bilder-fra-norgesmesterskapet-i-fluekasting/
https://castingforbundet.no/bilder-fra-norgesmesterskapet-i-fluekasting/
https://castingforbundet.no/bilder-fra-norgesmesterskapet-i-fluekasting/
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. 

Nedenfor ser vi resultatlisten 

sammenlagt for ørret presisjon, ørret 

lengde, sjøørret lengde og laks lengde. 

Vi noterer at vår egen Harald Økern 

Jensen troner øverst på resultatlisten i 

alle kategorier unntatt ørret presisjon. 

Han glapp unna Kongepokalen denne 

gang, som han vant i 2020. Årsaken var 

vel en litt svak innsats i ørret presisjon. 

Harald er jo racer på lengde og hadde 

også det lengste kastet totalt i 

konkurransen,  56,5 m i laks lengde.   

Vi merker oss at 5 av deltagerne i 

konkurransen er medlem i vår forening. 

. 
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… 

VM i casting 2023  (sakset fra Castingforbundets nettsider) 

Det 44. Verdensmesterskapet i casting 

er nettopp gjennomført i Bychawa i 

Lublin, Polen 6.-10. september. Det 

norske laget besto av Harald Ø. Jensen 

og Martin Nøkleberg, som begge deltok 

i øvelse 1-7. Harald Økern Jensens 4. 

plass i Flue lengde enhånds ble beste 

norske resultat. 

Syttito utøvere fra femten nasjoner og 

tre kontinenter kjempet om medaljene, i 

strålende solskinn. Mesterskapet ble 

gjennomført på tre dager i 25+ 

varmegrader. Som kjent består casting 

av ni ulike øvelser; med haspel, flue og 

rulleutstyr i ulike presisjons- og 

lengdeøvelser. De norske utøverne 

gjorde det som forventet best i 

flueøvelsene, hadde noe variable 

resultater i haspeløvelsene, og sto helt 

over multiplikator-øvelsene. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Det norske laget; Harald Ø. Jensen, Thorgeir Gustavsen (hoveddommer), Marius H. 
Johannessen (lagleder) og Martin Nøkleberg. 

Som de fleste vet er Harald Økern Jensen medlem av Oslo Sportsfiskere. I løpet av 

året har han samlet en sjelden lang rekke NM titler i Fluekasting og Casting.  Red. 
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… 

5N FFC 

Høres det gresk ut? 

Ikke noe rart dette – det er en 

vennskapelig 5 Nations Fly Fishing 

Championship som rullerer i de enkelte 

medlemslandene som er England, 

Scotland, Irland, Frankrike og Belgia – 

hvor vi i Norge ble innbudt til å delta 

fast for en del år tilbake uten at en ville 

endre til 6 N FFC av den grunn. 

I år fikk jeg en forespørsel om jeg ville 

delta på det norske laget – og jeg var 

ikke vond å be. Det ble raskt opprettet 

ei gruppe på WhatsApp for utveksling 

av det mest praktiske. Vi planla avreise 

mandag 5.6 (midt i varmebølgen) og jeg 

fikk oppdraget med å bestille leiebil for 

hele oppholdet frem til fredag 12.6. Jeg 

kontaktet en skotte (ikke gjør det), som 

geleidet meg inn på noen greie 

nettsider. hvor jeg valgte et firma som 

heter Surprice Car Rental og det ble det. 

Flyturen fra Oslo til London Heathrow 

gikk greit, men der var det ingen leiebil. 

Vi måtte ta toget til terminal 5 må vite – 

etter 2,5 timers heftige diskusjoner fikk 

vi endelig bilen som skulle frakte oss til 

Huntingdon Racepark hvor vi skulle bo. 

Joda – en noe svett sjåfør (meg ) ankom 

hotellet ca 2 minutt før det innledende 

møtet skulle begynne. 

Velkomstmiddagen og møtet gikk bra – 

4 nasjoner var klare til dyst etter en halv 

dags prøvefiske i hvert av de to vannene 

vi skulle fiske, Grafham Waters 

(båtfiske) og Elinor Trout fishery (fiske 

fra land). 

Resultatet under prøve fisket var at vi 

lærte litt, men var det nok? Neppe for 

her skulle vi konkurrere mot proffer i 

reservoar – og sjøfiske fra England, 

Scotland og Irland. 

 

 

 

 

 

 

  Ut å fiske ørret 

Første økt var fiske i Grafham Waters 

med en engelskmann – han fikk 5 

regnbue-ørreter og jeg mistet 7 – jeg 

fant ut hvorfor litt sent, men jeg fikk 

justert meg inn til økt 2 hvor jeg fikk en 

fisk og makkeren i båten (en ire) ikke 

fikk noen. Alt i alt synd at jeg ikke 

kunne tatt en runde til. 

Vinneren ble engelskmannen med totalt 

7 fisk, som jeg fisket med og en av de 

norske, Henrik Botnvik, ble nummer to 

med 6 fisk. 

Dag nummer to skulle jeg og Henrik 

fiske Elinor Trout Fishery – to økter a 3 

timer med lunsj midt på dagen. Starten 

var rykket frem til 08:00 pga den 

voldsomme heten og solen som stekte. 

Det ble tatt 4 fisk totalt i begge øktene –  

Vanskelige forhold var det mildt sagt – 

jeg skiftet hud i to uker etter at jeg kom 

hjem. 

Men alt i alt gikk det veldig bra for oss 

med en sølvmedalje bak 

engelskmennene (ikke uventet), men 

foran både skotter og irer til deres store 
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fortvilelse. Henrik Botnvik fikk største 

fisk og bronse i individuelt – bra. 

Og i 2024 så har jeg igjen fått 

muligheten til å delta – i Frankrike. Jeg 

gleder meg til å bli slått i skoene av 

franskmennene denne gangen. 

Som alltid sitter jeg igjen med masse 

gode minner og har lært ei lekse om å 

fiske  med 3 fluer på en 6 meters 

fortom…. 

Geir Granli  

Tight lines.  

p.s. Les mer om 5N  Fly Fishing Championhip  

på https://te-ff.org/internationals/five-nations/  

 

 

-- 

      

Sølvguttene: 

Cato Vivelid Nilssen    Henrik Botnvik,      Geir Granli       Erlend Vivelid Nilssen 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

         Nydelige omgivelser   

 

https://te-ff.org/internationals/five-nations/
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Tilnærming. (En sann historie fra Kjell G.) 

                             ---- 

Ryktene sier at ørreten er stokk dum 

med en hjerne på størrelse med en 

knappenål. Rett og slett en dust. En 

idiot uten armer og bein. Et lett bytte. 

Vel, vi som i en mannsalder har traska 

rundt i marka bærende på drømmen om 

nystekt ørret i steikepanna har for lengst 

innsett realiteten: fisk lurer fiskere ni av 

ti ganger. Dusten finter ut smartingen. 

 

Hvorfor er det så forbanna vanskelig? 

Hvorfor kan ikke ørreten være som 

abboren, som jo er ganske så hyggelig 

og omgjengelig, og ikke minst tidvis 

lett å komme på talefot med? Ørreten er 

muligens dum, men hvem er det som 

vanligvis ler sist og definitivt best? Ikke 

jeg i hvert fall.  

 

Hva bør man så gjøre for å lykkes best 

og oftest ved fiskevannet? Det er en 

grunn til at en hegre beveger seg 

saaakte og grasiøst når den nærmest 

lydløst og nesten helt uten synlig 

bevegelse lister seg på grunt vann med 

et måltid fisk i sikte. Fisken merker 

ingen verdens ting før den plutselig 

befinner seg fastlåst i et nebb. Så enkelt 

men samtidig så vanskelig.  

 

Så hvordan tilnærmer du deg en 

vakende ørret eller en potensiell god 

fiskeplass? En fasit finnes jo ikke. Selv 

har jeg begått alle de feil man kan begå 

og til min store fortvilelse fortsetter jeg 

å begå akkurat de samme idiotiske 

feilene gang på gang. Når fiskefeberen 

er stigende, fangsten dårlig og ønsket 

om nystekt ørret er altoverslukende, er 

det veldig lett å glemme alt hva 

forsiktighet angår. Og da går det som 

det pleier å gå. Det koker rett og slett 

over inne i hodet og man greier rett og 

slett ikke å holde roen.  

Her er mine "råd" basert på erfaringer, 

gamle og nye tabber, og sporadiske 

suksesser: Gå aldri rett ut på kanten for 

så å umiddelbart starte opp med 

kastinga. Ta deg god tid selv om du har 

sett fisk vake. Observer hva som skjer 

der ute på vannet. Er det noen områder 

som ser ekstra spennende ut? Hvordan 

er muligheten for å kaste akkurat der? I 

hvilken retning blåser vinden? Og hva 

med sola, unngå for all del å kaste 

skygge ut over vannet. Er det mulig å se 

hva som klekker? Og hva med 

muligheten til å lande fisken?  

 

Gå aldri langt ut på ei myr, gynginga du 

da forårsaker vil garantert skremme alt 

og alle som har opphold akkurat der, i 

skjul ytterst under myrkanten. Ser du en 

stor stein en meter ut, ikke gå opp på 

den for å få bedre oversikt, da vil du 

ruve så høyt at alle ørreter i nærheten 

garantert vil se deg. Hold alltid en så 

lav profil som mulig. Sett deg gjerne 

ned, selv har jeg alltid med meg en 

stolsekk. Kan du krype, kryp! 

 

Ikke veiv frenetisk med armene- Kast 

mest mulig sidelengst for ikke å lage 

mest mulig bruduljer oppe i lufta. 

Ørreten er kronisk livredd og vil 

garantert få med seg det aller meste du 

foretar deg. Foreta færrest mulig bak-

kast. Noen ganger ser jeg fiskere som 

kaster og kaster, og kaster og kaster, før 

de til slutt lar lina skyte utover vannet. 

Resultatet er ofte skremt fisk og tapt 

mulighet for fisk i påsan. Mer enn to 

bak-kast er stort sett overflødig i de 

fleste situasjoner.  
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Kjøp deg et snøre med en kortere klump 

hvis dette er et problem for deg. 

Schwish, schwish og ut med flua, rolig 

og beherska. Dette er ikke spydkast. 

Noen sverger til lange fortommer på 

over to stanglengder. Dem om det. 

Svært få behersker slike lange 

ekvipasjer, og resultatet er ofte alt annet 

enn snor-rette presentasjoner. Alt 

lander i en stor haug med flua midt inni. 

Selv har jeg stort sett gått over til å 

bruke en ni-fots tapert fortom, en 

mikroring og maksimalt halvannen 

meter med foretrukket spissmateriale og 

tjukkelse. Holder mer enn nok, 

ihvertfall på stille vann. Presentasjonen 

blir bedre og det er mye lettere å 

kontrollere bakslengen mellom busker 

og trær. 

 

Fisking i skogens stille vann byr ofte på 

mange utfordringer, så gjør det lettest 

mulig for deg selv. Selv går jeg aldri 

under 6X på spissen selv om det sikkert 

kunne vært lurt enkelte ganger. Men 

plutselig er det selveste stor-ruggen som 

biter på og da er løpet fort kjørt med for 

tynn sene. Sånne sjanser tar ikke jeg, 

derfor fisker jeg stort sett med 5X til 

vanlig standard fiske med mygg og 

maur. Og blåser det litt ser nok fisken 

ikke fortommen uansett. Og hvis den 

ser den, hva så? Skjønner den at en 

fortom er nettopp en fortom? Burde den 

ikke da samtidig skjønne at en krok er 

en krok og ikke et imaginært 

nymfeslep. 

 

Ingen veit hva ørreten tenker, eller om 

den tenker i det hele tatt. Den handler 

nok mest på instinkt. Den gjør det som 

pleier å lønne seg i den evige jakta på 

føde. Derfor bør man ikke overtenke 

i drømmen om drømmefisken. Gjør det 

enkelt, men gjør det forsiktig og prøv å 

unngå å bli sett. Ikke bruk hvit jakke for 

eksempel. Hvit jakke mot brungrønn 

bakgrunn er dårlig butikk, spesielt hvis 

du i tillegg veiver høyt og raskt med 

armene. 

 

Jeg kler meg alltid i skogsfarger, fra 

topp til tå. Mulig det ikke har noe å si, 

men man går da i det minste i ett med 

omgivelsene. Og ikke kast i et sett. La 

vannet hvile. Skremmer du en fisk tar 

det fort en time før den eventuelt viser 

seg igjen. Legg deg ned i lyngen, slapp 

av og nyt dagen. Er du rolig blir ørreten 

også fort rolig. Da tar den sjanser, blir 

kanskje litt overmodig, noe som du kan 

utnytte.   

 

Skitt fiske!   
Kjell Grønningen – i Sulitjelma (bilde) 

 

   ----    ----        
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- 

Fisketur i Heidal med «Hans den 

grusomme» i helene. 

Så var det tur igjen med broder 

Tor på jakt etter de svundne 

ørreter. I fjor i august ble det kun 1 

ørret på en uke grunnet svært lite 

vann - i Flyvann (Storfjorden) og 

tilstøtende vann. Båt og dorging 

var nytteløst. Elver og bekker var 

ikke fiskbare osv.  

Men i år…. nå hadde vi truffet 

stedet mente vi. En innbydende 

omtale i Inatur om flott hytte i 

naturskjønne omgivelser i Heidal 

ristet oss. Bonden som leide ut 

hytta, med alle rettigheter, la vekt 

på de deilige varierte fottur 

muligheter bygda bød på, mindre 

om fiskemulighetene. Men når båt 

i 3 flotte vann fulgte med og at 

joda, fiske kunne være bra, så 

snakket vi videre med ham. 

Da reisedagen kom, lørdag 

5.august, begynte det å regne. Og 

det fortsatte det med i store 

mengder som alle vet. «Hans» 

ville til Heidal også – gud bedre. 

Det ble selsomt. 

Hytta var jo fantastisk. Romslig 

med 2 store soverom, stor 

peisestue, et lite kjøkken og så da 

– et flott nytt påbygg med dusj og 

vaskerom med vannklosett. Ikke 

noe utedass her nei. Rene 

luksusen.  

 

 

 

 

 

 

  Fin hytte 

Første dagen fikk vi hilst på 

gardsfolket, et ungt par, de 8 små 

grisene og noen kyr som vandret i 

terrenget oppe ved et middels stort 

vann. Så var det visning av de 3 

båtene ved hvert sitt vann. På det 

største vannet var det sågar motor 

tilgjengelig. Vi gledet oss 

uhemmet tross været.  

På søndag regnet det heftig og det 

tok seg stadig opp. Vi tvang oss 

utpå «Melingen» det midterste 

vannet med båt. I løpet av 4 timer 

fikk vi kun 1 liten ørret så vidt 

over minstemålet, men den var rød 

og fet. Regnet var nå så vanvittig 

at vi dro på hytta for å varme oss 

og tørke klær.  

Neste dag fisket vi i «Flatningen» 

det største vannet. Regn, regn og 

atter regn gjorde at vannet steg 

raskt og ble grumset. Fisket ble 

særdeles vanskelig. Isteden 

plukket vi multer og dro til 

hjemmetørking på hytta vår ved 

garden. På veien hjem opplevde vi 
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at deler av veien begynte å regne 

bort der småbekkene kom susende 

som de var blitt elver. Vi kom 

hjem i grevens tid. Veien ble 

stengt dagen etter. 

 

 

 

 

 

 

  Stengt vei/elv 

Tirsdag fortsatte regnet og vi så 

ikke mer til gardsfolket. Bonden 

var på jobb i «Mesta» og jobbet nå 

døgnet rundt for å reparere veier 

og sette opp omkjøringsskilt for 

trafikken i Otta/Ringebu-området. 

Kona var vannfast hos en venninne 

på Lom og kom seg ikke hjem før 

Torsdag kveld. Vi prøvde noen 

små bakveier for å prøve fisket i 

noen vann nord og øst for 

Flatningen. No way – vannene 

hadde grumset seg og svulmet opp 

og vi hadde ikke lenger noen 

mulig adkomst til strandlinjen. 

Fikk bare noen få kast mellom 

regn skurene som nå hadde roet 

seg litt. Vi gav opp og tenkte at i 

morgen blir det kanskje bedre. 

«I morgen» ble Heidal stengt på 

begge sider av Ottaelva. Så gikk 

strømmen i hele Heidal. Vi tok en 

tur til Heidal «sentrum», et 

veikryss i verden uten forbindelse 

med noen annen verden. Vi 

handlet knekkebrød og sjokolade 

på KIWI`n som i halvmørket 

greide seg med Diesel-aggregat. 

Så var det hjem og peiskos med 

primus og stearinlys. Vann hadde 

vi nok av. Det var bare å fylle 

bøttene med rasende vann som 

strømmet over veien vår 100m 

unna. Vannklosettet i hyttas 

badeseksjon kunne brukes med 

bøttevann. No problem. Avløpet 

fungerte uten pumpe. 

 

 

 

 

 

 

 

    Vann og grus i sus og dus 

På slutten av dagen kom strømmen 

tilbake og regnet gav seg til et 

normalt nivå. Vi forberedte tur til 

Melingen neste dag. 

Torsdag på Melingen ble en god 

ikke-så-våt dag. Vi fikk 3 fine 

stekefisk på stang fra land, rød i 

kjøttet og i godt hold. Vi avsluttet 

dagen med å hale opp 2 av de 3 

båtene fra drukningsplassene sine 

og øse dem. Så kom gards-
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kjerringa hjem etter å ha kjørt på 

reparerte småveier over fjellet fra 

Lom. Hun brakte det glade 

budskap at veien opp til Flatningen 

også var reparert så vi kunne 

komme opp til båten der. Nydelig. 

 

 

 

 

 

 

  

 

Fredagen ble en god dag på 

jobben. Solen dukket frem og vi 

kom fint opp til vannet som nå 

viste seg ganske tiltalende. Båten 

ble halt opp og øst den også og vi 

var klare. Den gamle Evinrud-

motoren virket også.  

Flatningen er et flott vann. 4-5 km 

langt og plassert i et herlig 

natureventyr. Vi dorget og dorget 

uten fisk, men det var godt vær, fin 

bris det regnet ikke. Vi gikk i land 

på den ene store øya. Fint der 

også. Etter matpakke lunsj og et 

par timers vandring rundt øya med 

stang, hadde vi hatt et par tre napp, 

men ingen som satt. Altså ganske 

normalt.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

         Flatningen i Heidal/Vågå 

Ut i båten igjen. Klokken var blitt 

17-ish da vi nærmet oss nord-

østsiden og dorget ganske nær 

langs strandsonen sørøstover. Tor 

og jeg hadde begge stenger ute – 

og båten malte lunt på lavgir. 

HEISANN - fisk. Begge gledelig 

overasket. Dyret hadde gått på min 

ørretwobler. Nå gikk samarbeidet 

uklanderlig. Av med motoren, la 

båten seile, langsom innhaling (oss 

har go`ti` i Heidal) men Tor hadde 

allerede hoven klar. At dette var en 

skikkelig pen fisk, merket jeg 

raskt. Ikke av de aller største, men 

stor nok til å mislike leken, og 

gjemme seg foran og bak båten. Vi 

bare måtte få den. Perfekt hoving 

på rette tidspunkt brakte den 45-

cm kubbe ørreten om bord. Vekten 

sa 1,1 kg. Feitingen holdt mao. en 

kondisjon på 1,2  Turen var reddet.  

Vi turnet rundt og tok en ny runde 

over «ørret-grunna». Og der satt 

det sannelig en til. Denne gang en 

 

 

Broder 

Tors 

Fine 

Steke 

Fisk 
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400 grams flott ørret. Like ildrød i 

kjøttet som den første og begge 

gjeld-fisk. Fantastisk. 

Tilbake på hytta ble det 

kveldsmiddag med ørretene fra 

gårsdagens fangst. 

Hjemturen neste dag er en historie 

for seg selv. Etter gode råd fra 

MESTA-bonden tok vi oss over til 

Østerdalen og hjem via en rekke 

småveier til Ringebu og over 

fjellet. E6 var jo stengt på flere 

punkter. Masse ødeleggelser og 

ras. Gudbrandsdalslågen så ut som 

et forspist glidende gråbrunt 

overdimensjonert eventyrs-uhyre. 

Om vi skal tilbake til Heidal ?  

You bet.   

Stein Wines, red. 

 

--- 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Redaktøren selv var godt fornøyd med denne saftige ørreten 1,1,kg  (bilde v/Tor Wines) 

- 
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Hei Erik.  (en ganske alminnelig rapport 

fra en vannprøve-tur for OFA, ved red.) 

 

Her er omsider noen korte ord om turen 

6.juni med vannprøver fra 

Bjørneputten, Tvetjerna og Hundtjern. 

 

I år i fantastisk sommervær. Første 

flaske fylt i Bjønnputten. Så nordover 

over myrene. Ganske så tørt også 

bortover mot tvetjerna. Der er det jo 

bestandig temmelig vått og det er lurt å 

ikke gå på myrene nær vannet.  

 

Søndre tvetjern gikk likevel greit. 

Unngikk østsiden med alt kvist og kvas 

og snublerøtter. Kom fint ned til vannet 

fra en tørr tue og fylte flasken. Så rask 

videre til nordre tvetjern på vestsiden. 

Fruen satt og ventet og solte seg ved 

søndre. 

Måtte gå over noen gjenglemte sneflak 

ved vannbredden vest. Også innom 

skauen videre, for myra mot vannet så 

lumsk ut.  Ut på en noenlunde tørr 

myrsåte, ned på knærne og fylte 

flasken. Her sto jeg og kastet litt også  

over mot østsiden, men vannet var 

livløst . Ikke et vak. Ingen fisk, men den 

er jo der. Noen få insekter. Naturen her 

er jo et eventyrland. 

 

Tilbake tok jeg sjansen på å gå 

myrsiden av vannet. Altså ikke gjennom 

skauen. Tok ikke sjansen litt lenger bort 

mot Søndre vann. Inn mot land og 

skulle ta de siste to skritt til tørr grunn. 

Der satt jeg. Slagstøvelen søkk ned til 

kneet 

Og jeg strevet skikkelig for å få opp 

benet med støvelen på. Måtte legge meg 

forover og bruke høyrebenet som 

heldigvis ikke sank så dypt. OK. Jeg 

kom til lands. Det var jo bare 2 meter, 

men søkkvåt. Tilbake til fruen som 

fortsatt solte seg. 

 

Jeg fikk av meg støvlene såler og og 

sokker og fikk ut det meste av vannet. 

Herlig varmt i været var det, så jeg led 

ingen nød akkurat. Så var det bare 

Hundtjernet igjen. Vi tok snarveien 

sørover mot øst over myra og inn draget 

nedenfor den bratte fjellveggen.  Fant 

elgtråkket opp skrenten på skrå ganske 

enkelt dette året. Snart var vi ved det 

idylliske vannet. 

Vi rastet ved den gamle rare furua og 

jeg fikk tatt en del kast. Men eneste 

fangst var prøve-vannet på flasken. 

Også her var vannet helt dødt og uten 

vak. Med den fine brisen burde det ha 

blitt fast fisk. 

 

Men det ble en fin tur i en herlig natur. 

 
Stein

--- 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

               Nordre tvetjern  (ikke helt ulike disse !)  Hundtjern    
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Melding fra kommunen om våre rettigheter vedr. bryggene på Dammen. 
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Her kommer noen flere bilder med ref til artiklene over. 

 

 

     

      

 

  

 Noen av de pallplasserte fra konkurransen i England. Geir Granli i blått. .  

Noen av de 

deltagende på årets 

sjøørret tur  til Daftø i 

Sverige 

Fin Skjærgård ved 

Daftø 
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  Idylliske Holmendammen selv etter vannsjuken 

 

 

Den gamle frua og furua ved Hundvann i marka 

 

 

  

 

        Ære fali dett’a tru – å ære blitt’a kloppa 
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 Oslo Sportsfiskere - Regnskap pr.30-6-23    

konto Inntekter 
Regnskap 

 2022 
Budsjett  

2023 
Regnskap 

pr. 30-6-23 
Herav  
VIPPS 

200 Medlemskontingenter 28675 30000 19 090   

201 Renteinntekter 2678 3000 0   

202 Salg reklameartikler 9600 2000 7 660 7 660 

204 Salg på Holmendammen 7928 7000 5 388 5 388 

205 Fluekastekurs  53400 50000 8 400 8 400 

          206 Utleie Dammen                  8840 5000             1 000  
207 Event/Arrangement 5500 5000     

302 Medlemsmøter  130 5000    
208 Diverse bidrag og støtte, auksjon 46647  0    
305 Refusjoner, Oslo kommune 0 0     

314 Turer/arrangementer (egenandeler)  7600 10000 7 000 7 000 

316 Støtte NJFF, momsrefusjon  8677 6000                     0   

315 Støtte NJFF (150 år) , barn Frifo mv.  2400 0 0   

319 Administrasjonsstøtte -Johnsenfondet  60000           60 000  

317 Sommertur (egenandeler) 62590 0                     0   

209 Grasrotandelen 23071 23000 16 455    

350 VIPPS Brutto     29 448 

  Andre Inntekter 212      

  Sum inntekter 267948 206000 124 993   

Konto Utgifter 
Regnskap 

2022 
Budsjett 

2023 
Regnskap 

pr. 30-6-23   

300 Administrasjon 22594 30000 6 201   

301 FastFisk      Trykk 7615 8000 3 580   

301 Porto mm. 3586 4000  1 500   

302 Medlemsmøter  49082 15000 18 399   

303 Gaver og blomster 17850 2000 0   

317 Sommertur 70080 0                     0   

314 Turer og arrangementer 12600 15000 0   

318 Isfiske-arrangementer mv 10179 30000 18 817   

305 Holmenbua drift (strøm, forsikr, avg.) 42270 50000 24 559   

306 Holmenbua anlegg (vedl. / invest.) 8520 20000 34 593   

309 Kontingenter 1 300 2000 600   

313 Kurs/Seminar/temakvelder 0 5000 4 275   

204 Utgifter ved salg på Holmendammen 5680 6000 4 309   

202 Reklamemateriell (jakker, caps, kalender)   0 0 8 330   

310 Hjemmesidene 3153 3500 3 643   

205 Kursutgifter (Honorarer, stenger, utstyr) 21382 15000 13 890   

350 Omkostninger VIPPS  612 1000 515   

307 Andre utgifter-bankgebyr-mv 820 1000 402   

  Netto ekstraordinære utgifter                 2000 0     

  Sum utgifter 263258 207500 143 613   

         

  Overskudd / Underskudd 4690 -1500 -18 620   

sw 30.7.23 
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Kontoregulering 

Kr. 247 560,00  overført fra folio kto. 5001.06.26096 til deposit kto. 5001.68.82256. 
Dette er midler fra Johnsen-fondet overført fra Nordnet.  

 

Konto 5001.06.26096 (folio).  

Saldo 31.12.2022 kr. 94 704.53.  Saldo 30.06.2023 kr. 76.085,30 

Differanse: kr. 18.619,23 tilsvarende driftsunderskudd pr. 30.6.2023 

Underskuddet skyldes i hovedsak en dramatisk reduksjon i kastekurs-inntekter. 

 

Konto 5001.68.82256 (deposit).  

 

Saldo 31.12.2022 kr. 564 853,83.   Saldo 30.6.2023 kr. 564 853,83  

Opptjente renter kr. 5.326,74 ikke godskrevet (ikke før årsslutt). 

 

Innbetalinger (konto-overføring)   31.3.2023   kr. 247.560 

 

Utbetalinger 4.4.2023 til søkere av fondsmidler 

 Lunner jeger og fiskeforening   kr. 91.200 

 Romerike Fiskeadministrasjon   kr. 50.610  

 OFA (Oslomarka fiskeadministrasjon)  kr. 17.000   

 Vassjø Fiskeforening    kr. 28.750 

 Oslo Sportsfiskere (administrasjonsgebyr) kr. 60.000 

 

 Totalt Utbetalt        kr. 247.560 

 

Johnsens fond  

 

  Arvede midler          kr. 3 874.960 

  Avsatt 2021 kr. 250.000 til tiltak 

  Innskudd fondskonto Nordnet    kr. 3.621.960 

 

  Uttak 21.3.2022  kr. 160.000 til tiltak 

  Saldo  21.12.2022 ihht. dagens kurs   kr. 3.916.240 

 

  Uttak 16.3.2023  kr. 247.560 til tiltak 

  Saldo  27.7.2023  ihht. dagens kurs   kr. 4.071.092 

 sw.30.7.23.      
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 Oslo Sportsfiskere - Budsjett 2023    

 

konto Inntekter 
Budsjett  

2022 
Regnskap 

2022 
Budsjett 

2023  
 200 Medlemskontingenter 28 000 28 675 30 000  
 201 Renteinntekter 8 500 2 678 3 000  
 202 Salg reklameartikler 3 000 9 600 2 000  
 204 Salg på Holmendammen 12 000 7 928 7 000  
 205 Fluekastekurs  45 000 53 400 50 000  

   Utleie Dammen 1 000 8 840 5 000  
 207 Event/Arrangement 8 000 5 500 5 000  
 302 Medlemsmøter  15 000 130 5 000  
 208 Diverse bidrag og støtte, auksjon 5 000 46 647 0  
 305 Refusjoner, Oslo kommune  0 0  
 314 Turer/arrangementer (egenandeler)  10 000 7 600 10 000  
 316 Støtte NJFF, momsrefusjon  20 000 8 677 6 000  
 315 Støtte NJFF (150 år) , barn Frifo mv.  0 2 400 0  
 319 Administrasjon Johnsen-fondet   60 000  

 317 Sommertur (egenandeler) 17 000 62 590 0  
 209 Grasrotandelen 30 000 23 071 23 000  
 350 VIPPS Brutto       

   Andre Inntekter  212 0  
   Sum inntekter 202 500 267 948 206 000  
 Konto Utgifter        

 300 Administrasjon / styrehonorar 20 000 22 594 30 000  
 301 FastFisk      Trykk 8 000 7 615 8 000  
 301 Porto mm. 4 000 3 586 4 000  
 302 Medlemsmøter  40 000 49 082 15 000  
 303 Gaver og blomster 3 000 1 785 2 000  
 317 Sommertur 25 000 70 080 0  
 314 Turer og arrangementer 20 000 12 600 15 000  
 318 Startkontigent isfiske / fluefiske 8 000 10 179 30 000  
 305 Holmenbua drift (strøm, forsikr, avg.) 33 000 42 270 50 000  
 306 Holmenbua anlegg (vedl. / invest.) 12 000 8 520 20 000  
 309 Kontingenter 1 300 1 300 2 000  
 313 Kurs/Seminar/temakvelder 2 500 0 5 000  
 204 Utgifter ved salg på Holmendammen 10 000 5 680 6 000  
 202 Reklamemateriell (jakker, caps, kalender)   2 200 0 0  
 310 Hjemmesidene 3 500 3 153 3 500  
 205 Kursutgifter (Honorarer, stenger, utstyr) 15 000 21 382 15 000  
 350 Omkostninger VIPPS  1 000 612 1 000  
 307 Andre utgifter-bankgebyr-mv 1 000 820 1 000  

   Netto extraordinære utgifter  2 000 0  
   Sum utgifter 209 500 263 258 207 500  
    - 7500         4690 - 1500  
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Send oss ditt bidrag til bladet, så får vi større variasjon og et bedre 

medlemsblad. Du finner oss på www.oslosportsfiskere.no 

og  på Facebook. Meldinger mottas på post@oslosportsfiskere.no 

Stiftet 1932 

 

http://www.oslosportsfiskere.no/

